
NYCU OIA 國立陽明交通⼤學國際事務處-交⼤校區──在富禮國中。
 · 新⽵市 · 

[English Teaching Program] December 4, 2023 @ Fuli Junior High School (富禮國中)

Today, we had the pleasure of guiding six international students to Fuli Junior High School in 
Xiangshan, Hsinchu, for the English teaching project titled 'Bring the World into the Classroom.' 

This marks our second collaboration this semester, fostering connections between our 
international students and local junior high school pupils. 

Our exchange students from Sweden, France, Italy, and Switzerland actively engaged in teaching 
basic English and sharing insights about their countries, cultures, and cities!    

It's a joy to reunite with the students, and we extend our heartfelt thanks to all participants!

#NYCUOIA #CulturalExchange #EnglishTeaching

【英語教學計劃】2023年12⽉4⽇ @富⾥初中 富禮國中

今天很⾼興指導六位國際學⽣來到新⽵香⼭富⾥初中,進⾏英語教學項⽬為「Bring the World 
into the Classroom。 '

這標誌著我們本學期的第⼆次合作,培養我們的國際學⽣與當地初中學⽣之間的聯繫。 

我們來⾃瑞典、法國、意⼤利、瑞⼠的交換學⽣,積極投入基礎英語教學,並分享他們的國家、文
化、城市的⾒解!    

與同學們重聚是⼀件開⼼的事,我們向所有參與者致以衷⼼的感謝!

#NYCUOIA #CulturalExchange #EnglishTeaching
 ·  · 
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